
 
 

 
 
Protokoll 
Styrelsemöte den 24 maj 2018 
Kl. 19.00, Nävestakyrkan 
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Lisbeth Larsson (LL), Ann Davidsson (AD), Erik Neander (EN), Jörgen Örnberg 
(JÖ) och Jonas Lundkvist (JL). 
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med bön. RD uppmärksammade att vi i senaste medlemsintagningen noterade den 
900:ade medlemmen och vi tackar Gud för alla som gått före oss.  
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes med tillägg av samtal om Vägmärken.  
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Jonas  
JL har kontaktat Daniel Strömner om att vara bollplank för församlingens arbete. Daniel är just 
hemkommen från att ha varit skolledare i Alaska tre månader på en missions- och 
evangelisationsskola. JL och Daniel tar en fortsatt kontakt när Daniel hunnit landa hemma igen.  
 
JL håller på att förbereda konfirmation till hösten. Han lyfte då en fråga om kostnad. Den faktiska 
kostnaden för läger, material och fika är uppskattningsvis 2500 kr. JL frågade vad av detta 
konfirmanderna ska betala. Styrelsen beslutade att subventionera halva kostnaden.  
 
6. Diakon 
Sommarens samlingar: RD arbetar vidare med listan för samlingarna hemma hos varandra under 
sommaren.  
 
Gemenskapshelg. Efter fortsatt kontakt visade det sig att Stenbodagråden som preliminärbokats inte 
var tillgänglig. JL har undersökt andra möjligheter och hittat Vekhyttegården, mellan Fjugesta och 
Mullhyttan. (Se vekhyttegarden.se) Där kan vi välja om vi vill vara sista helgen i september eller första 
helgen i oktober. Styrelsen tipsade också om Västeräng (Vasterang.adventist.se) JL följer upp dessa 
två gårdar och bokar den som känns rimligast.  
 
Vägmärken: JL inledde med uppföljning av förra mötets samtal då vi talade om behovet av egen 
andakt och gemensam bön. Som en följd av detta vill vi ta en helg innan sommaren i bön. I den 
bönen vill vi tacka för det goda vi ser i församlingen, att be för hjälp att förvalta det och be för 
arbetet runt våra vägmärken. JL presenterade den andra delen av våra vägmärken och ett samtal 
fördes runt hur vi lever i gemenskap med varandra. Vi konstaterade att vi i Sverige har en kultur av 
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att inte ”störa” varandra. Den kristna tanken är istället att vi angår varandra. Styrelsen, och genom 
veckobrevet hela församlingen, utmanar varandra att våga gå utanför våra vanliga relationer och 
sträcka oss ut till andra människor.  
 
 
7. Administration & fastighet 
Kassan: SO redovisade att vi hade intäkter på 168 560 kr, och kostnader på 153 742 k, vilket ger ett 
överskott på 14 818 kr. Utöver det har vi samlat in 50 350 kr inför bygget under våren.  
 
Ombyggnad cafédelen: Vi har ännu inte kunnat skicka in någon bygglovsansökan eller 
bidragsansökan eftersom vi inte hittat någon som kunnat göra konstruktionsritningar för 
ombyggnationen. Två nya förslag på personer som möjligen skulle kunna rita nämndes och styrelsen 
arbetar vidare med detta. Om ingen ritningskonstruktör hittats till den 10/6 kontaktar RD firmor som 
jobbar med detta och köper den tjänsten. 
 
Bredband via fiber: RD har fått en offert på fiber för kyrkan och bostadshuset. Styrelsen beslutade att 
avvakta med detta utifrån att det i dagsläget fungerar bra med uppkoppling via ADSL.  
 
Praktik Rasool: Rasool är igång och arbetar glatt. JL efterfrågade större projekt som han skulle kunna 
jobba med.  
 
Församlingsmöte 10 juni: Mötet är sammankallat för att kunna ta definitivt beslut om byggstart för 
ombyggnationen. I samband med detta informeras också om vilka som jobbar med design och 
inredning runt bygget. Vid mötet kommer församlingen dessutom att besluta om den krisgrupp 
styrelsen har föreslagit.  
 
Nycklar till nya medlemmar: RD har fördelat de nycklar han hade hemma och ser till att ytterligare 
några nycklar tillverkas så att alla nya medlemmar har möjlighet att komma in i kyrkan.  
 
8. Övriga frågor 
Grillfesten. JL skickar innan sommaren ut förfrågningar om olika uppgifter och kontakter som 
behöver tas för grillfesten. 
 
10. Nästa sammanträde 
Onsdagen den 15/8 2018 kl 19.00 
 
11. Avslutning 
Mötet avslutades. 
 
 
 
 
 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson   Sekr: Jonas Lundkvist 


